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meer behandelt omdat Achmea te weinig zorg inkoopt
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Geachte mevrouw Schippers,

Bij brief van 12 december 2013 (32620-98) heeft u de Kamer uw reactie gegeven op het bericht dat 
het Radboud-ziekenhuis geen nieuwe Achmeapatiënten meer behandelt omdat Achmea te weinig zorg 
inkoopt. Namens de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport verzoek ik u concreet te 
duiden hoe de individuele casus exact is verlopen, en hoe in dat verband kan worden verklaard dat 
uiteindelijk naar verluidt enkele honderden patiënten (klanten van Achmea) in genoemd ziekenhuis 
zorg hebben moeten ontberen. 

Hoogachtend,
                        
de griffier van de vaste commissie voor Volksgezondheid, Welzijn en Sport,

Drs. A.J.M. Teunissen


